
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 6. november 2023 på Kildegade 

Deltagere: 

• Fmd. Marianne Blomstrøm (Afd. Fussingsvej) 
• Næstfmd. Carina Lindberg Nielsen (Afd. Fussingsvej)  
• Mette Teglhus (Afd. Lindvigsvej/Fussingsvej) 
• Julie Bæk Krog (Spec. Afd.) 
• Anne Poulsen (Afd. Kildegade) 
• Eva Olsen (afd. Fussingsvej) 
• Dularma (Elev fra Fussingsvej) 
• Kalle Stærk Gøgh  (Elev fra Lindvigsvej) 
• Vakant (Elev fra Kildegade) 
• Betina Vium Andersson (Medarbejder) 
• Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
• Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
• Katja Andersen (Ledelse)  
• Vibeke Frisk (Ledelse) referent 

Afbud:  
Heidi 
 
Fraværende uden afbud: Dularma, vakant elev fra kildegade 

 

Punkt 1 Velkomst, præsentation og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

• Der er ønsker fra Lindvigsvej  
o Nye gynger 
o Kunstgræsbane 
o Nye stole 
o Medbestemmelse ind i skoledagen 



 

  Side 2 

o Skoleklub i fritiden 
o Mere bevægelse ind i timerne 
o Trampolin  
o Skolebod 
o Inde pauser i frikvarteret 
o Ny fodboldbane 
o Fredags svømmehal 
o Slik med i skolen 
o At man må klare i træer på skolen 
o Længere frikvarter 
o Fjerne sten ved p-pladsen – klatrestativ kan komme op 
o Bruge egen pc i skolen 
o Elkedel til klasserne 
o Kortere skoledage på mellemtrinnet 
o Basketball ønskes flytte, så bolden ikke kommer på taget 
o Brug af telefoner i lege tid  

Der har også været ønske fra Kildegade om at være i klub på tværs af matriklerne. Der har 
været en klub dag i Vestbyens klub, hvor de havde mulighed for at være sammen med 
kammerater på tværs af matriklerne, og det var de glade for på Kildegade. 

Man må gerne bruge egen PC i skolen – dog en opmærksomhed på forsikring, hvis den går i 
stykker. Indkøb er puder mm. er bestemt en mulighed, det er lidt anderledes med større 
indkøb som fx klatrestativ, da der skal være faldunderlagen hvis man fx stiller klatrestativer, 
trampoliner eller andet op. Afdelingsleder fra Lindvigsvej samt elevrådslærer tager kontakt til 
skoleleder, for at få drøftet ønskerne 

 

Punkt 3 Høring af ferieplan kl. 17.20-17.40 (bilag medsendt dagsorden)  

ved Formand Marianne Blomstrøm & skoleleder Katja Andersen 

SB drøfter udspil til ferieplan og udarbejder høringssvar  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

• SB har ikke nogen indvendinger til ferieplanen   

 

Punkt 4 Drøftelse af skolemælksordning på Lindvigsvej kl. 17.40-17.50  

Ved skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

• Der er pt kun en enkelt elev, der benytter mælkeordningen 



 

  Side 3 

• Man får beløbet for skolemælken refunderet, hvis man stopper ordningen før, end 
man har forud betalt for det 

• Skolemælksordningen stopper pr 1/1 2024 
• Punktet tages op igen hvis der kommer en efterspørgsel på det 

 

Punkt 5 Drøftelse af forespørgsel fra tandplejen ift. forebyggelse af karies kl. 17.50-
18.10 

ved skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

• Skolebestyrelsen har som udgangspunkt ikke lyst til at lave kostpolitik, eller andet der 
fortæller hvad eleverne må spise eller drikke, da det er et forældreansvar 

• Der er et ønske om at inviterer tandlægerne ind på skolen til at holde 
oplæg/undervisning  

• Evt. få sendt tandbørster og tyggepiller med eleverne hjem, så de kan se hjemme 
hvordan de børster tænder 

• Der tages kontakt tilbage til tandlægerne med en forespørgsel om ovenstående 

 

Pause 18.10 – 18.30 

 

Punkt 6 Orientering fra ledelsen og bestyrelsen kl. 18.30 – 18.50 (delvist lukket punkt) 

ved Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

• Ny model for driftstilskud 
• Opløsning af før-skole 
• Kvalitetstilsynet 
• Nordea Fonds-projekt 
• Overraskelse til personalet i december 
• Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning 

 

Punkt 7 Opsamling på drøftelse af trafik og trafikaleudfordringer kl. 18.50-19.15 

ved Formand Marianne Blomstrøm  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 



 

  Side 4 

• Der er mange positive tilbagemeldinger fra forældre, fordi SB stod trafikvagter i uge 43 
• De forældre der om morgen responderede positivt på at der var opsyn om morgenen, 

havde svært ved at huske det til om eftermiddagen 
• Der er fortsat en del forældre, der er i tvivl om hvor man må parkere. De største 

udfordringer opleves omkring skraldespandene på p-pladsen 
• Det er også vigtigt at der er fokus på at forældre, medarbejdere og andre respekterer 

skolepatruljen, så man ikke går over førend de viser man kan gå  
• Hvis man kan billeddokumentere at bilerne parkerer ulovligt, kan man som 

skolepatrulje sende det ind, og derved får bilisten en bøde på efterkrav 
• SB drøftede desuden om der evt. også fokus ud på Lindvigsvej og Kildegade, og om 

der evt. kunne komme skolepatrulje ud kl. 14? 
• Det er vigtigt med opfølgning på indsatsen  
• Der laves endnu en færdselsuge i uge 49 man står vagt fra 7.30-8.00 

o Mandag står Julie og Eva 
o Tirsdag står Marianne og Vibeke 
o Onsdag står Carina og Marianne 
o Torsdag står Katja og Julie 
o Fredag står Marianne og Vibeke 
o Der er brug for en tredje person til alle dage 

• Der laves ”flyers” hvor der fx står – tak fordi du parkerer så jeg får en tryg skolevej 

 

Punkt 8 Drøftelse af principper kl. 19.15-20.00  

ved Formand Marianne Blomstrøm  

a. Udarbejdelse af princip om bad efter idrætsundervisning på Horsens Byskole (bilag 
fra sidste møde anvendes igen til inspiration)  

b. Opstart på princip for kroniske sygdomme (Inspirations-link medsendt mail med 
dagsorden) 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

• Principper for bad efter idræt udskydes, så Heidi har mulighed for at give input  
• Hvis vi skal lave et princip for kroniske sygdomme, så skal den tage udgangspunkt i 

allerede eksisterende lovgivning 
• Det opleves at medarbejdere stilles overfor nogle forventninger og krav fra forældre, 

som er urimelige i forhold til hvad personalet er uddannet til 
• Fokus på at alt foregår i dialog med skolen  
• Medarbejderrepræsentanter og skoleleder lavet et udkast til et princip, som 

medbringes til SB møde i januar 2024  

 



 

  Side 5 

Evt. kl. 20.00-20.05 

 

Henvendelser kl. 20.05-? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde  

Mandag d. 4. december kl. 17.00 på Fussingsvej    
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